
Referat af bestyrelsesmøde for Holtug forsamlingshus den 2. februar 2022 

Til stede: Mette Maimann, Jørn Kolind, Henning Grønnebæk, Georg Lorentzen, Ingeborg Mølbak, 

                  Lone Clausen, Lisbet Hess, Rolf Persson og Gunner Jensen 

Siden sidst : Grundet Covid 19, har der siden oktober 21, ikke været nogen arrangementer i 

forsamlingshuset. 

 

Økonomi : Henning  har årsregnskabet klar for 2021 klar til revision, og fremlæggelse på 

generalforsamlingen.  

Henning oplyste at strøm- og vandforbruget vedr. vandværksbygninger er opgjort til omk. 1000 kr. 

årligt  

 

Generalforsamling: Afholdes 30. marts Kl. 18, der vil blive serveret mad. Tilmelding kræves hvis man 

spiser med. Der annonceres i Stevnsbladet, udsendes mail til medlemmer, plakat sættes op i byens  

sandwichs og i forsamlingshuset, når der afholdes gf for borgerforeningen den 16. marts. 

 

 Vandværkshuset :  Fra samarbejdsforum er der kommet forslag om at nedsætte en gruppe der, hvor  

alle byens foreninger er repræsenteret. Gruppen  skal komme med forslag til, hvad huset kan bruges til. 

Et forslag er allerede indkommet om at indrette et lille udskænkningssted for kaffe der kunne holde 

åben i sommerperioden, hvor mange turister passerer Holtug. 

Der mangler stadig at få afbrud strømforsyningen til tank i vandværksbygningen. Mette sørger for at 

elektrikeren får det gjort 

 

Foreningen for stevnske forsamlingshuse:  Mette er indbudt til møde i foreningen, hvor fremtiden for 

foreningen skal  drøftes. 

 

Fondsansøgningen.  Lone redegjorde for status på ansøgningerne. Der har  været kontakt til Realdania, 

hvor svaret er, at de mangler et overblik over hvad de enkelte faser koster, og hvordan prioriteringen 

vil være. Derfor efterlyser Lone en sagkyndig, der kan give et bud på de enkelte fasers omkostninger og 

en prioritering af de enkelte faser. Mette vil kontakte Tømmer Jimmy Schrøder for at få praktisk input , 

De næste ansøgninger der skal sendes til 2 lokale fonde, Brandkasse og Andelsvaskerifonden. 

Henning vil kontakte banken om mulighederne for evt. lån til projektet. 

Den 10. februar er der møde om støtte arrangementer til forsamlingshuset. 

 

Samarbejdsforum:  Rolf gennemgik referatet fra sidste møde på SAF. Til næste møde i SAF foreslår 

forsamlingshuset, at alle nyindflyttede borger i Holtug gennem det sidste år, inviteres  til  et 

orienteringsmøder om byen og dens fortræffenligheder  

 Eventuelt: Der skal ophænges et lamineret skilt i salen med forsamlingshusets WIFI adgang  

 

Holtug 02-02 2022 

Referent Ingeborg    


